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Geachte heer Van den Berg,

Op 21 januari 2019 heeft u op grond van artikel 42 van het Reglement van Orde schríftelijke vragen 
gesteld over kunstgrasvelden in Midden-Delfland. In deze brief leest u onze antwoorden.

Vraag 1
Het CDA in Midden-Delfland hecht veel waarde aan goed en verantwoord rentmeesterschap. Naar 
aanleiding van en uitzending van Zembla van september 2018 over de manier waarop verschillende 
bedrijven in Barneveld en Dongen omgaan met het recyclen van kunstgrasvelden en de 
nieuwsberichten van december jl. waaruit blijkt dat zelfs op illegale locaties grasmatten gedumpt 
worden, is bij de CDA fractie grote zorg ontstaan over de misstanden die bij deze bedrijven aan het 
licht zijn gekomen. Is het college het met ons eens dat de getoonde misstanden eigenlijk niet 
kunnen?

Antwoord
Ja.

Vraag 2
Kan het college aangeven hoeveel kunstgrasvelden er in Midden-Delfland zijn en daarbij aangeven 
voor welke sport deze gebruikt worden, wanneer zij voor het laatst vervangen zijn/wanneer zij 
weer vervangen zullen worden en of de afgedankte kunstgrasvelden uit Midden-Delfland eveneens 
bij de aangegeven bedrijven terecht komen?

Antwoord
In de gemeente Midden-Delfland zijn 5 kunstgras voetbalvelden en een kunstgras korfbalveld. 4 
van de kunstgras voetbalvelden hebben een rubber infill en 1 een infill met kurk. De afgelopen 
járen zijn van twee van de voetbalvelden de kunstgrasmat vervangen: 1 in 2017 en 1 in 2018. Het 
korfbalveld is in 2017 gerenoveerd. In de berekeningen rond de renovaties van de kunstgrasvelden 
is de renovatie van de overige 3 kunstgras voetbalvelden in 2025 aan de orde.

Vraag 3
Kan het college inzichtelijk maken welke rol de gemeente heeft rondom het vervangen van deze 
kunstgrasvelden, zowel juridisch als financieel en op welke manier zij bij kan dragen op het 
daadwerkelijk recyclen van kunstgrasmatten?

Antwoord
Als uitvoering van het betreffende raadsbesluit is het onderhoud en de toekomstige renovaties de 
verantwoordelijkheid van de betreffende vereniging/stichting. Dit is in een overeenkomst 
vastgelegd. Zij ontvangen voor renovaties van de velden een jaarlijks bedrag. Hiermee zijn zij in
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staat (een deel van) deze werkzaamheden uit te laten voeren, wanneer dit volgens de vastgestelde 
termijnen voor renovaties aan de orde is. De wijze waarop zij deze renovaties (laten) uitvoeren is 
ook volledig een zaak van de betreffende vereniging/stichting. De aannemers die van de 
vereniging/stichting de opdracht krijgen voor de renovaties van de kunstgrasvelden zorgen ook 
voor de afvoer van de oude kunstgrasmat naar een verwerkingsinrichting.

Mede naar aanleiding van een landelijke discussie over de verwerking van oude kunstgrasvelden 
hebben de grote kunstgrasleveranciers de handen ineen geslagen om de verwerking van oude 
kunstgrasvelden circulair te maken. Zij vormen samen met het bedrijfsleven een Alliantie van 
samenwerkende kunstgrasleveranciers en -aannemers. De komende maanden openen zij een 
verwerkingsfaciliteit voor hoogwaardige, transparante en circulaire verwerking van kunstgras
velden. Een belangrijke stap om zo snel mogelijk een lOC^/o circulaire keten te bereiken.

Met vriendelijke groeL ,.-~
het college van burgemeester en wethouders,

Arnoucf-Rodenburg
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